

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Crispi Sallvstii Opera Omnia

Sallustius Crispus, Gaius

Lipsiae, Anno MDCCXXIX.

VD18 13486500

Caput XLIII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:obv:ha33-1-219271](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:obv:ha33-1-219271)

coniecerat; item ¹⁰ in citeriore Gallia C. Murena, qui ei prouinciae legatus praeerat. At Romae ⁴ Lentulus cum caeteris, qui principes coniurationis erant, paratis ¹², vti videbatur, magnis copiis constituerat, vti, cum ¹³ Catilina in agrum Faesulinum cum exercitu venisset, L. Bestia tribunus pleb. concione habita ¹⁴, quereretur de actionibus Ciceronis, bellicque ¹⁵ grauissimi inuidiam optumo consuli imponeret; eo signo ¹⁶, proxuma nocte cetera multitudo coniurationis suum quisque negotium exsequeretur.

10. coniecerat alios pariter in vincula. 11. als Stadthalter oder Vice-Gouverneur. 12. postquam parauerat magnas copias. 13. vt, quando. 14. populo conuocato. 15. ciuilib. 16. dato, das sollte gleichsam die Lösung seyn.

CAPVT XLIII.

Sed ea ¹ diuina ² hoc modo dicebantur: Statilius, & Gabinius vti cum magna manu ³ duodecim simul opportuna loca vrbis incenderent, quo tumultu ⁴ facilius aditus ad consulem, caeterosque, quibus infidiae parabantur, fieret: Cethegus Ciceronis ianuam obsideret, eumque vi adgrederetur, alius autem alium ⁵; sed filii familiarum, quorum ex nobilitate maxuma pars erat ⁶, parentes ⁷ interficerent; simul, caede &

C 3

in-

1. negotia. 2. fuisse. 3. militum, armatorum. 4. facto. 5. adgrederetur. 6. inter coniuratus. 7. suos.

8. ci-